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3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 11.2.2019 

 

 

 

MUDr. Čeplíková: 

Mám podnety od obyvateľov ulíc 17. novembra, Svätoplukovej, Slovenskej. Jedná sa 

o uličku, ktorá je medzi cintorínom, medzi obytným domom a potom pokračuje až ku myslím, 

Potravinárskej škole bývalej. Ulička je vo veľmi zlom stave, je tam špina. Údajne sa to 

rokovalo  viackrát a nejak bez  nejakého výsledku. 

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade uličky pri cintoríne, priebežne sa vykonáva aj pracovníkmi aktivačného strediska 

čistenie tohto priestoru. Samozrejme bude to potrebné robiť častejšie. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


